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VAERS je US databáze pro hlášení nežádoucích účinků vakcín. K 10. 7. 2021 bylo americkými
občany podáno 413 391 hlášení o nežádoucích účincích po očkování vakcinami proti Covid-19. V
tabulce výše jsou účinky rozděleny do skupin, celkový počet vedlejších účinků (472 298) je vyšší než
počet hlášení, protože v některých hlášeních bylo oznámeno více než jeden vedlejší účinek.

Zdroj: VAERS

 

Američtí občané aktivně hlásili:

5 734 úmrtí;
7 298 těžkých stavů ohrožujících jejich život;
5 950 případů trvalé invalidity;
239 vrozených abnormalit a vad u následných porodů;
25 268 hospitalizací;
235 prodloužených hospitalizací po vakcinaci;
57 návštěv pohotovosti a praktického lékaře;
58 446 návštěv pohotovosti;
84 094 návštěv praktického lékaře;
284 977 ostatních vedlejších účinků.

Z evropské obdoby VAERS, EudraVigilance, se mi nepodařilo podobnou tabulku generovat, i když
celková čísla (počet hlášení, vedlejších účinků a závažných vedlejších účinků) vypadají velmi
podobně těm americkým. Pokud by se některému z čtenářů podařilo podobnou tabulku najít či
vygenerovat pro Evropu a ČR, budu mu velmi vděčný.

A jenom pro porovnání, o čem v současnosti informují statistiky Ministerstva zdravotnictví ČR
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(nikoliv česká média a politici):

K datu 4. 7.  se v celé ČR vyskytovalo 1 066 na Covid-19 pozitivně testovaných osob;
hospitalizováno je 35 pozitivně testovaných osob, z toho 4 vyžadují intenzivní péči;
za poslední týden bylo na Covid-19 pozitivně testováno v průměru 12 osob na 100 000 obyvatel
(epidemický práh je 1 500 až 1 600 klinicky nemocných/100 000 obyvatel);
klouzavý týdenní průměr poměru pozitivně testovaných je 1,42 %, což znamená, že většina z
pozitivně testovaných jsou falešně pozitivní;
poslední vykázané úmrtí na Covid-19 je ze 4. 7. 2021

Při použití na výjimku schválených vakcín bych očekával, že všichni očkovaní budou pod lékařským
dohledem a hlášení vedlejších účinku bude povinné. Nic takového se neděje. Ptal jsem se
očkovaných, zda byli poučeni o tom, jak a kam mají hlásit případné nežádoucí účinky. Poučeni nebyli
přesto, že odhadem 7 z 10 mnou oslovených očkovaných přiznalo nežádoucí účinky různé intenzity.

Podívám-li se na naše současná čísla, vývoj v zemích, které jsou nám dávány za vzor v očkování,
mediální bias týkající se koronaviru a věcí s ním spojených a opatření, která se na nás hrnou od
našich vládních představitelů, nemohu dojít k jinému závěru, než že tady něco hodně páchne.
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